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  Gun Sandqvist (PRO)  Maris Sedlenieks (SPF) 
  

 
Närvarande  

  
Ledamöter:  Gun Sandqvist (PRO) 
   Maris Sedlenieks (SPF) 

Kerstin Tovesson (PRO) 
Cecilia Söderman (SPF) 
Åsa Kindblom (SKPF) 

 
Ersättare:  Per Rudin (PRO) 
   Catarina Stavenberg (SPF) 
   Lars Bromander (SKPF)  
    
Frånvarande:  Marianne Elinsdotter (PRO) 
   Catrin Jarl (SPF) 
 
Tjänstepersoner:   Odini Nzeribe, avdelningschef ÄO   

Christina Lindström, controller 
Beställarenheten  

 § 3 Johanna Lundberg och Anna Sjösten 
Yderhag   
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§ 1 Mötets öppnande  
Ordförande Gun Sandqvist öppnar mötet.  
 
§ 2 Godkännande av dagordning  
Pensionärsrådet godkänner dagordningen. 
 
§ 3 Johanna Lundberg och Anna Sjösten Yderhag angående  
projekt "Tillgänglighetsanpassad svarsblankett” kommer kl. 
10.00. 
Johanna Lundbergs och Anna Sjösten Yderhags uppdrag var att 
uppdatera/tillgänglighetsanpassa och att använda klarspråk i 
svarsblanketten. 
 En del uppgifter är redan ifyllda men tjänstepension mm behöver 
den enskilde fylla i själv. 
Anvisningar till blankett skickas ut efter mötet och Johanna och 
Anna är tacksamma om ni svarar på enkäten senast den 23 
februari. 
 
Frågor och diskussion följde om varför blanketten inte är digital 
och svårigheter med att bifoga kopior på olika uppgifter som 
begärs in. 
 
§ 4 Anmälan av justerat protokoll från den 17 januari  2022 för 
Södermalms stadsdelsnämnds pensionärsråd. 
Protokollet lades till handlingarna. 
 
§ 5 Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde  
Pensionärsrådet går igenom ärende 6-24 
 
Ärende 7) Verksamhetsberättelse VB 2021  
Väldigt stort överskott på äldreomsorgen och vad händer med 
dem? 
Odini Nzeribe informerade om att det beror till stor del på 
pandemin och att pengarna går tillbaka till staden. Budgeten för 
2022 ser bra ut.  
 
Ärende 15) Remiss av Färdplan för äldreomsorgens 
utveckling 
SPR uttalar sitt stöd om det yttrande som Södermalms 
stadsdelsförvaltning lämnat. Detta yttrande stämmer väl 
överens med vad rådet tycker. Vi anser som förvaltningen, att det 
måste bli betydligt tydligare uttryckt hur Färdplan för 
äldreomsorgen skall genomföras. Det gäller till exempel 
digitaliseringen inom äldreomsorgen. Det andra området som 
SPR vill lyfta fram är den framtida bristen på vård-och 
omsorgsboenden.  



 
 

Protokoll 
Sida 3 (4) 

 

Diskussion om utbildningsinsatser, rätten till heltid, längre 
vikariat, vikariepool och att det finns svårigheter med att 
motivera äldre medarbetare att vidareutbilda sig.  
 
§ 6 Information från avdelningschef Odini Nzeribe 

 Personalläget har stabiliserat sig, sjuktalen är på väg ner. 
 Ingen smitta på våra boenden i egen regi och ett fåtal på 

entreprenad. 
 Från den 21 februari, vecka 8, rekommenderar 

Folkhälsomyndigheten en andra påfyllnadsdos (dos 4) för 
dig som bor på äldreboende (SÄBO), till dig som får 
hemsjukvård eller har hemtjänst samt till dig som är 80+ 
(födda 1942 eller tidigare. 

 Problem med trygghetslarm har uppmärksammats i media 
och för Södermalm är det enbart Hornstulls servicehus 
som drabbats. Larmen håller på att bytas ut och 
servicehuset hanterar det med tätare besök och 
telefonsamtal under tiden. 

 Öppna träffpunkter- inte full verksamhet under mars.  
  
 När kommer vi i pensionärsrådet kunna ses? I april 

möjligen, återkommer om det. 
 

Information från VB 2021 
 Fortsatt hantering av pandemins effekter på 

verksamheterna. 
 Stort fokus på att utveckla kvalitetsarbetet. 
 Genomföra uppskjutna utbildningar. 
 Utveckla och följa upp rutiner och arbetssätt för att 

undvika smittspridning. 
Meningsfullhet – leva livet ut 

 Förebyggande och hälsofrämjande insatser - satsning på 
mat och måltider.          
Psykisk hälsa 

 Omsätta kursen Första hjälpen till praktik. 
 Digitala fixartjänsten – minska det digitala utanförskapet. 

Kompetensutveckling 
 Kompetenshöjande insatser gällande våld i nära relation. 
 Silviahemscertifiering            

               
 Södermalms stadsdelsnämnd har ny ordförande då 

Christoffer Järkeborn har slutat. Ny ordförande är Jonas 
Nilsson. 
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§ 7 Kontaktpersoner vård- och omsorgsboende 
Gun Sandqvist/Sofiagården och Kerstin Tovesson/Hornskroken  
har haft kontakt med sina boenden.  
Per Rudin/Guldbröllopshemmet har haft kontakt och fått bra 
information om hur de arbetar efter pandemin.  
 
§ 8 Anmälan av kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll  
Inget protokoll har inkommit. 
 
§ 9 Information om inkomna handlingar 
Inga inkomna handlingar. 
 

§ 10 Övriga frågor 
 Avslagsbeslut  vård- och omsorgsboende 
SPR tackar för erhållet material för genomgång som ännu inte 
är avslutad.  
Vi kommer att  arbeta vidare med detta bl. a med begreppen i 
socialtjänstlagen om skälig /god vård inom äldreomsorgen". 
 
 Protokoll som kommer sent 

Cecilia Söderman tar upp frågan om att SPR protokollen  
kommer till stadsdelsnämnden så sent att de inte hinner 
läsa dem. 
Odini Nzeribe informerade om stadsdelsnämnden 
sammanträde är på torsdagar veckan efter SPR 
sammanträdet. Det är informationsnämnden som är i 
samma vecka som SPR sammanträder. 

 
 Tekniken på Tanto seniorlokus 

Cecilia Söderman informerade om att tekniken på Tanto 
seniorlokus behöver ses över då det inte fungerade 
tillfredställande vid ett SPF- sammanträde. Odini 
Nzeribe- tar med sig frågan till Katrin Berglund. 

 
§ 13 Nästa sammanträde 
Måndag 14 mars klockan 10.00 -12.00 via Skype. 
 
§ 14 Mötets avslutande. 
Ordförande avslutar mötet. 
 
Vid protokollet 
 
Christina Lindström   
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